

Styrelsemöte 11/8

Närvarande: Daryoush Faramarzi, Peppe Bergqvist, Lotta Ryn och Johan Andersson, Elenor Baumsgaard

1. Mötet öppnat
2. Genomgång av föregående mötes protokoll
3. Behandlade ärenden
 - a. Det har varit problem med trycket i andra längan, Daryoush har skruvat på rattarna för trycket med blandat resultat. Vi hade problem att få tag i en leverantör så detta måste
 - b. Lotta har informerat de med häckar mot gatan om deras plikt att klippa deras häckar. En häck har klippts men några är kvar.
 - c. Vi tog fram en lista på nödnummer som boende kan ringa, dessa kommer att distribueras i foldern till alla boende.
 - d. Värmenätet
 - i. Johan föreslår att alternativ 1 är ett bättre alternativ. Förhoppningen är att Mälarenergi hinner göra detta under november månad.
 - ii. Vi vill att Mälarenergi har någon form av informationstjänst
 - e. Nyckelskåp för nyckel till det inre rummet i pannrummet ska inköpas, Lotta kollar vad som finns och vad det kostar.
 - f. Vi tog och tittade på exempelstadgarna som Lantmäteriet har och Lotta tar och jämför med våra nuvarande för att se vad som är annorlunda.
4. Nästa styrelsemöte bestäms efter att vi fått närmare besked från Mälarenergi
5. Mötet avslutas

Vid protokollet
Peppe Bergqvist

Justerare
Johan Andersson